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Notulen Algemene Ledenvergadering van 15 mei 2024 

1. Opening 

De voorzitter Marcel Schuldink opent de  vergadering en heet iedereen van harte welkom. In 

het bijzonder de afgevaardigden van de gemeente Hardenberg; Didi Dorrestijn en Erwin 

Plasman en aanwezige raadsleden. 

De opkomst is niet heel erg groot, dat kan aan het warme weer liggen. 

 

2. Toelichting commissies Plaatselijk Belang 

Binnen het bestuur zijn commissies gevormd die elk een deel van de zaken van het Plaatselijk 

Belang behandelen. Per commissie wordt een toelichting gegeven. 

 

Openbare ruimte; 

Johan Clemmestraat in Mariënberg; afgelopen jaar is het straatwerk vernieuwd. Doordat dit 

de eerste keer niet goed gegaan is (door productiefout van de stenen), is dit een tweede keer 

opnieuw gedaan. Nu ligt de straat er weer mooi in. 

 

Rijbaankussens Zwarteweg; in overleg met de gemeente Ommen en de aanwonenden zijn er 

rijbaankussens geplaatst om de snelheid te verminderen. 

 

Fietssuggestiestroken Beerzerhaar; dit project is opgestart en hier wordt nu aan gewerkt. 

 

Fietspad Westerweg; op zich een hele mooie oplossing voor de vele fietsers die hier 

langskomen, maar helaas is het fietspad alweer erg verzakt. Er wordt nu een oplossing voor 

gezocht.  

 

Parkeren rondom station Mariënberg; het parkeren is een steeds groter probleem aan het 

worden. De gemeente Hardenberg is hiernaar aan het kijken en wil hiervoor een nieuwe 

indeling gaan maken. 

 

Speelvoorzieningen Mariënberg; vanuit PB is er op eigen initiatief een plan bij de gemeente 

Hardenberg neergelegd. De gemeente wil dit nu collectief aanpakken en heeft een BOSS 

project opgestart. Veel inwoners hebben nu ideeën aangedragen en de gemeente moet hier 

nu een vervolg aan geven. 

 

Bushokje Beerzerhaar; er is een bushokje geplaatst, omdat veel scholieren hier in weer en 

wind stonden. 

 

Werkbezoek gemeente Ommen; onlangs is een afvaardiging van de gemeente langs geweest. 

Er is een rondje gemaakt langs het sportveld, de sporthal, de sociale gebouwen en inbreiden 

van woningbouw is besproken.  
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Wonen en lokale economie; 

Nieuwbouw Mariënberg, De Marke III; hiervoor is een CPO opgesteld, dit loopt tot nu toe 

goed, maar voor ons en de gemeente Hardenberg is dit redelijk nieuw. Er waren meer 

inschrijvingen dan er kavels zijn, dus de vraag is groot. We zijn in overleg met de gemeente 

Hardenberg voor project De Marke IV. 

 

Nieuwbouw Beerzerveld; vorig jaar is dit opgestart. Er is een werkgroep samengesteld die als 

doelstelling heeft om het bouwen in Beerzerveld betaalbaar te houden. Er moeten woningen 

komen voor senioren en voor jongeren. Het bestemmingsplan moest aangepast worden 

(tegenwoordig omgevingsplan). Momenteel ligt het plan ter goedkeuring bij de 

gemeenteraad van Ommen. Op één kavel is er inspraak gedaan. Er wordt nu gekeken of deze 

kavel eruit kan (een voorstel hiervoor wordt op 16 mei in de gemeenteraad besproken). Voor 

PB is nu vooral de snelheid om te gaan bouwen belangrijk. 

 

Noaberschap, activiteiten, spelen en sporten 

Vanuit de subsidie van de gemeente Ommen voor tablets voor senioren is inmiddels een 

geluidsinstallatie aangeschaft voor het Samenspel. 

 

De jongerenwerker van de gemeente Ommen organiseert met regelmaat middagen en 

avonden voor tieners en jongeren. Hier komt de jeugd uit Beerzerveld, maar ook uit 

Mariënberg naar toe. De jongerenwerker van de gemeente Hardenberg komt alleen in beeld 

als er overlast is. Toch zou het mooi zijn als de gemeente Hardenberg ook zoiets aan zal 

kunnen bieden. 

Het bestuur van buurthuis De Grendel in Mariënberg is vernieuwd. De peuterspeelzaal is hier 

gestopt. Ze kijken naar nieuwe activiteiten hier. 

 

Verder zijn er activiteiten die financiële steun van PB krijgen: Sinterklaasfeest, Rommelerie 

(Johan Clemmestraat), Koningsfeest icm volleybaltoernooi, Zomarfeest, Oranjecomité. 

Communicatie 

De website is volledig vernieuwd en is erg actueel. Ook de Facebook van PB wordt erg goed 

bezocht en hierop worden veel zaken gedeeld. Nieuwe inwoners krijgen een 

welkomstpakket, dit wordt erg gewaardeerd en levert al nieuwe leden op. Door het nieuwe 

ledenadministratiepakket kan PB de leden nu online nieuwsbrieven  gaan sturen. 

Administratie 

Zie het punt van het financieel verslag. 

 

3. Financieel verslag 2023 

De kascontrole is dit jaar gedaan door Udo Kampman en Hilko van der Veen. Deze is akkoord 

bevonden. Er wordt een financieel verslag laten zien en mondeling toegelicht door Laura 

Bouwhuis. De stukken liggen ook ter inzage deze avond.  

 

4. Voorstellen nieuwe gebiedswethouder gemeente Hardenberg; Didi Dorrestijn 
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In verband met het vertrek van Martijn Breukelman is Didi Dorrestijn de nieuwe wethouder 

van de gemeente Hardenberg. Ze vertelt wat over haar privé situatie. Eerder is Didi 

wethouder geweest van de gemeente Barneveld. Ook heeft ze een eigen 

bouwkostenadviesbureau gehad. Ze vindt het fijn om te zien dat de dorpen Mariënberg en 

Beerzerveld zo samenwerken en hoe PB hierin haar rol vervult. Ze hoopt met haar hoofd en 

haar hart zo goed mogelijk haar werk als wethouder te kunnen doen. 

 

5. Werkwijze en plannen Plaatselijk Belang 

Het bouwen in Beerzerveld en het oppakken van de ledenadministratie heeft de afgelopen 

periode veel tijd gekost. Nu wil het bestuur van PB een toekomstvisie op gaan stellen voor de 

komende 5 / 10 / 15 jaar. Hoe ziet de toekomst er van de dorpen uit;  zijn er nog 3 scholen, 

zijn er nog een aantal kerken, is de buurtsuper er nog, welke verenigingen zijn er nog, is een 

nieuwe sporthal een mogelijkheid. Hoe kunnen de gemeenten Ommen en Hardenberg hierin 

samenwerken? 

Om hier verder over na te denken is er subsidie aangevraagd en zal er een plan van aanpak 

opgesteld worden. 

 

In juni komt er een afvaardiging van de gemeente Hardenberg langs bij PB, dan zullen er 

verder nog zaken besproken worden. 

 

Er wordt door een aanwezige aangegeven dat de situatie over de sporthal in Beerzerveld 

over 2 weken in de gemeenteraad besproken wordt. 

 

6. Rondvraag 

* Er wordt aangegeven dat de knik tegenover de uitrit van VV Mariënberg er raar in zit en dit 

zorgt al voor ongelukken.  

Antw: dit is destijds door een verkeerskundige bekeken en dat dit de uitkomst was. PB zal het 

nogmaals doorgeven aan de gemeente Ommen. 

*Hoe werkt de CPO in De Marke in Mariënberg? 

Antw. Rick Kelder geeft hier een toelichting op. Hij geeft ook aan dat de eigenaren wel zelf 

nog veel moeten regelen. 

Als er geen vragen zijn, neemt Marcel Schuldink nog het woord om de bestuursleden Klaas 

Luisman en Laura Bouwhuis hartelijk te bedanken voor hun inzet. Beiden stoppen na vele 

jaren met de bestuurstaken van PB. Beiden krijgen een bos bloemen en een bon uitgereikt. 

Beiden geven aan het werk met plezier gedaan te hebben. 

7. Afsluiting 

Marcel Schuldink bedankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid. 

Tot slot is er nog een drankje als afsluiting. 

 


